
 

 

 

 

Program zasedání: 

1. Úvod, přivítání 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání VV ČOV  

3. Informace členů VV 

4. Zpráva předsedy ČOV  

a) Úrazové pojištění pro sport od 1. 1. 2025 – informace   

b) Olympijský víceboj – aktualizovaný formát 

5. OH Paříž 2024 

a) Český olympijský tým 

b) Český dům 

c) Olympijský festival 

d) Media House a CzechTeam TV 

6. ODM 

a) ODM 2025 – Moravskoslezský kraj 

7. Ekonomika ČOV   

a) aktuální informace 

8. Mezinárodní agenda 

a) IOC Session 2027 – informace o kandidatuře 

9. Plán akcí na další období 

10. Různé 

a) Olympic Festival s.r.o. – jednatelství  

   

  

 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VV ČOV Číslo/datum: 8 / 05. 09. 2024 

Místo: 
Česká národní banka 
Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1 

Přítomni: 

J. Kejval,  Z. Haník, M. Hnilička,  R. Kumpošt, F. Šuman, L. Varhaník, 

J. Bloudek,  M. Bohman, M. Ježdík, A. Kliment, H. Moučková,  K. Neumannová, M. Pakosta, O. 

Plachá, J. Pollert,  P. Ryška, Š. Strachová,  O. Svojanovský 

Omluveni: P. Fousek,  P. Hulinský, N. Kučerová, Z. Sýkora,  G. Waage   

Hosté: 
N. Černá,  P. Ditrich,  M. Doktor, P. Graclík,  T. Houska, A. Károlyi, A. Kindová, B. Konečná, M. 
Popelová, B. Žehanová 

Zapsala: M. Popelová 

Ověřil: J. Kejval 



 

 

1. ÚVOD, PŘIVÍTÁNÍ 
J. Kejval zahájil zasedání, přivítal přítomné členy VV ČOV a hosty. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VV ČOV 
J. Kejval projednal zápis ze zasedání VV ČOV 1. 7. 2024.  

 

USNESENÍ 

U2/1/05-09-2024 VV ČOV schvaluje zápis ze zasedání VV ČOV dne 1. 7. 2024. 

 

3. INFORMACE ČLENŮ VV ČOV 

Členové VV informovali o aktuálním dění v činnosti Složek a Komisí ČOV, dění ve sportovních svazech 

nebo jejich sportovních agendách. 

Š. Strachová předložila ke schválení novelu Statutu Českého klubu Fair Play. 

USNESENÍ 

U3/1/05-09-2024 VV ČOV schvaluje novelu Statutu ČKFP a pověřuje generálního sekretáře  

P. Graclíka k jeho zveřejnění na webových stránkách ČOV. 

 

4. ZPRÁVA PŘEDSEDY ČOV 

J. Kejval stručně zhodnotil uplynulé Hry v Paříži, zmínil otázku účasti ruských a běloruských sportovců, 

kolekci oblečení české výpravy na zahajovacím ceremoniálu, informoval o vydání publikace ČOV Paříž 

2024 a připomenul slavnostní odhalení sochy V. Čáslavské  v areálu Tyršova domu. 

 

IOC Session 

- T. Bach bude končit v pozici předsedy MOV, volba nového předsedy proběhne v březnu 2025.  

- Podmínečně byly schváleny lokality pro konání ZOH v roce 2030 (francouzské Alpy) a v roce 2034 

(Salt Lake City). Francie musí doložit vládní garance, v USA je podmínkou narovnání vztahů mezi 

USADA a WADA. 

- V roce 2025 jsou plánované olympijské eGames. V ČR není vyřešená otázka financování.  

USNESENÍ 

U4/1/05-09-2024 VV ČOV pověřuje předsedu ČOV J. Kejvala, aby oslovil sportovního ředitel MOV se 

žádostí o detailní informace k eGames. 

 

J. Kejval informoval o možnosti kandidovat na pořádání EYOF 2029. Je nutno připravit podklady pro 

kandidaturu – aktualizovat existující kandidaturu Brna pro rok 2027, zahájit jednání s Jihomoravským 

krajem, Brnem a NSA. Podmínkou pro podání kandidatury je schválení vládou ještě v letošním roce. 

Bude projednáno na příštím VV ČOV. 

 

J. Kejval se vyjádřil k mediální kauze týkající se využití olympijské symboliky u vědomostních olympiád. 

 

J. Kejval informoval o špatné pozici sportu v rámci rozpočtu ČR na příští rok, komentář přidal  

L. Varhaník. 

 

 Úrazové pojištění pro sport od 1. 1. 2025 



 

 Aktuální informaci podal J. Bloudek. 

a) Odpovědnost trenérů poptávka byla zformulována ve spolupráci se spol. Renomia, se kterou 

v oblasti pojištění ČOV spolupracuje. 

b) Úrazové pojištění – proběhne doladění technického zadání (schůzka 6. 9.), poté bude neprodleně 

zahájeno VŘ v souladu se zákonem o VZ. Cílem je důraz na řešení závažných případů a omezení 

drobných úrazů.  

 

Olympijský víceboj – aktualizovaný formát 

 J. Kejval uvedl, že projekt má být zaměřen především na děti, které chceme přivést ke sportu, nikoli na   

děti, které jsou již zapojené ve svazových strukturách. Konkrétní plán představil M. Hnilička. Patronem 

projektu by se měl stát pan prezident Pavel. 24. 9. proběhne konference pro učitele tělesné výchovy 

v ČNB. 

V diskuzi vystoupil: M. Ježdík, J. Pollert 

 

 USNESENÍ 

U4/1/05-09-2024 VV ČOV schvaluje aktualizaci obsahu projektu Olympijský víceboj od školního roku 

2024/2025 v předloženém znění. 

  

5. OH PAŘÍŽ 2024  

M. Doktor zhodnotil Hry v Paříži z hlediska výpravy a sportovní části. 

B. Konečná přednesla informaci a hodnocení Českého domu v parku La Villete.  

N. Černá ve spolupráci s L. Varhaníkem představila průběh Olympijského festivalu u Jezera Most. 

T. Houska seznámil členy VV s projektem Czech Team TV v rámci dění v Paříži. 

Podrobná data viz přiložené prezentace. 

USNESENÍ  

U5/1/05-09-2024 

VV ČOV bere na vědomí přednesené informace o uplynulých aktivitách spojených s Hrami v Paříži. 

 

6. ODM 

F. Šuman zhodnotil ODM, která proběhla v červnu v Jihočeském kraji a informoval o stavu příprav 

zimní ODM 2025 v Moravskoslezském kraji.  

      

USNESENÍ 

           U6/1/05-09-2024 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o stavu příprav na ODM 2025. 

 

7. EKONOMIKA ČOV 

L. Varhaník navrhl změnu v rozpočtu ČOV, která spočívá v navýšení kapitoly sociální program o 8 mil. 

Kč, které bude pokryto vyššími příjmy MOV, EOV a úsporami v jiných střediscích. 

 

USNESENÍ 

U7/1/05-09-2024 VV ČOV  schvaluje změnu v rozpočtu ČOV pro rok 2024. Rozpočet bude navýšen o 

kapitolu Sociální program (renta pro olympijské medailisty) ve výši 8 mil Kč. Navýšení v rozpočtu 

bude kompenzováno vyššími než rozpočtovanými příjmy od MOV a EOV a úsporou v rámci čerpání 

schváleného rozpočtu. 

 



 

 

 

8. MEZINÁRODNÍ AGENDA 

R. Kumpošt informoval, že ČOV podal přihlášku k pořádání IOC Session v roce 2027. V době konání 

Her v Paříži proběhla schůzka se zástupci MOV (event dept.), které se zúčastnil mimo jiné předseda 

NSA O. Šebek. V říjnu proběhne návštěva hodnotící komise MOV v Praze, jež připravuje doporučení 

pro prosincové zasedání exekutivy MOV. Konečné rozhodnutí padne na IOC Session v březnu 2025. 

USNESENÍ 

U8/1/05-09-2024 VV ČOV bere na vědomí předložené informace z oblasti mezinárodní agendy. 

 

9. PLÁN AKCÍ NA DALŠÍ OBDOBÍ 

P. Graclík informoval o akcích plánovaných na nadcházející období. 

USNESENÍ 

U9/1/05-09-2024 VV ČOV bere na vědomí předloženou informaci o plánovaných akcích ČOV. 

 

10. RŮZNÉ 

P. Graclík informoval, že Naďa Černá končí ve funkci jednatelky společnosti Olympic Festival s.r.o. 

k 30. 9. 2024.  

 

 USNESENÍ 

U10/1/05-09-2024 VV ČOV bere na vědomí odstoupení Nadi Černé z pozice jednatelky Olympic 

Festival, s.r.o. k 30. 9. 2024 a pověřuje druhého jednatele společnosti Petra Graclíka o zajištění 

zápisu této změny do obchodního rejstříku. 

Následující zasedání VV ČOV se uskuteční dne 21. 10. 2024 od 14:00 hod. v České národní bance. 

 

 

 

 

___________________________ 

Jiří Kejval, předseda 

 

____________________________ 

Petr Graclík, generální sekretář 

 

  

______________________ 

Monika Popelová, zapisovatelka 


